

BRIQUES

	Quantité	Prix	Chèque de dépôt
1. St. Lawrence Brick Co.	5,000,000	\$9.35	\$4,675.00
2. Stinson - Reeb Builders' Supply Co. . . . .	5,000,000	8.75	4,375.00
		F.O.B. chars 9.45 par M. aux diffé- rentes cours	
3. R. H. Miner Co., Ltd. . .	1,000,000	9.25	925.00
4. National Brick of Laprairie Ltd. . . . .	5,000,000	9.00	4,500.00
5. Ormstown Brick Co., Ltd.	1,000,000	9.80	980.00

UNIFORMES D'ETE POUR LE DEPARTEMENT DE POLICE

	Blouses	Pan-talons	Chèque de dépôt
1. R. R. Charlebois . . . . .	\$7.05		\$715.57
2. R. Charlebois . . . . .	7.20	\$6.25	731.00 635.00
3. J. P. Nugent . . . . .	7.20	5.60	720.80 568.40
4. C. E. Lamoureux . . . . .	7.25	5.50	736.00 600.00
5. Jos. Charest . . . . .	8.00		

Soumission rejetée n'étant pas signée. Chèque remis au soumissionnaire.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De rejeter la soumission de M. Charest qui ne porte pas de signature, et d'autoriser la remise du dépôt qui l'accompagnait.

Il est, en outre,

Résolu: De référer les soumissions pour la brique à l'Ingénieur Surintendant-Suppléant, des Egouts, à l'Ingénieur en Chef, et au Surintendant des Achats et des Ventes, pour rapport;

De référer les soumissions pour la pierre à bordure à l'Ingénieur-Surintendant de la Voirie, et au Surintendant des Achats et des Ventes pour rapport, et

De référer les soumissions pour les uniformes au Surintendant de Police et au Surintendant des Achats et des Ventes pour rapport.

19.—Attendu qu'il est nécessaire pour l'efficacité du service que l'autorité soit centralisée sur une seule tête, dans le Département des Travaux Publics.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que durant les jours d'absence de l'Ingénieur en Chef, et du Député-Ingénieur en Chef, pour cause de maladie ou autre, l'Ingénieur-Surintendant de la Voirie, M. J. R. Barlow reçoive instructions d'agir en lieu et place de l'un ou de l'autre ou des deux, et de signer en leur lieu et place tous les documents qui exigent la signature de l'Ingénieur en Chef et de son Député.

20.—(25515) Soumise une communication de la Commission des Services Electriques, au sujet de l'enfouissement des fils du système de patrouille du Département de Police, et du Département d'Alarmes.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer ladite communication au Département de Police et au Département des Incendies, en autant qu'elle les concerne, pour rapport immédiat, et d'informer la Commission des Services Electriques que le Département de l'Eclairage sera prêt à soumettre ses devis pour la demande de soumissions, concernant l'éclairage de la rue Sainte-Catherine, dans 5 ou 6 jours.

BRICKS.

	Quantity	Price	Deposit per M. cheque
1. St. Lawrence Brick Co.	5,000,000	\$9.35	\$4,675.00
2. Stinson - Reeb Builders' Supply Co. . . . .	5,000,000	8.75	4,375.00
		F.O.B. cars 9.45 per M. in the different yards	
3. R. H. Miner Co., Ltd. . .	1,000,000	9.25	925.00
4. National Brick of Laprairie Ltd. . . . .	5,000,000	9.00	4,500.00
5. Ormstown Brick Co., Ltd.	1,000,000	9.80	980.00

SUMMER UNIFORMS FOR THE POLICE DEPARTMENT.

	Blouses	Trousers	Deposit cheque
1. R. R. Charlebois . . . . .	\$7.05		\$715.57
2. R. Charlebois . . . . .	7.20	\$6.25	731.00 635.00
3. J. P. Nugent . . . . .	7.20	5.60	720.80 568.40
4. C. E. Lamoureux . . . . .	7.25	5.50	736.00 600.00
5. Jos. Charest . . . . .	8.00		

(Tender rejected, the same not being signed. Cheques remitted to the tenderer.)

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That Mr. Charest's tender, which bears no signature, be rejected and that the refund of the deposit accompanying the same, be returned.

It was further

Resolved: That the tenders for bricks be referred to the Acting Superintendent Engineer of the Sewers, the Chief Engineer and the Purchasing and Sales Agent for a report.

That the tenders for curbstone be referred to the Engineer Superintendent of the Road Department and the Purchasing and Sales Agent for a report, and

That the tenders for uniforms be referred to the Superintendent of Police and the Purchasing and Sales Agent for a report.

19.—Whereas it is necessary for the efficiency of the service that the authority be centralized in one official in the Public Works Department.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That during the absence of the Chief Engineer and of the Deputy Chief Engineer, on account of illness or otherwise, the Engineer Superintendent of the Road Department, Mr. J. R. Barlow, be instructed to act in lieu of either or both of them and to sign in their stead all the documents which require the signature of the Chief Engineer or his Deputy.

20.—(25515) Submitted a communication from the Electric Service Commission re placing of the wires of the patrol system of the Police Department and of the Alarm Department under ground.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said communication be referred to the Police and Fire Departments, so far as the same concerns them, for an immediate report, and that the Electric Service Commission be informed that the Light Department will be ready to submit its specifications for the calling of tenders re lighting of St. Catherine street within five or six days.